
M A S   H o l i c k o   o. p. s. 
Sídlo: HoluHova ヱ, ヵンヴ ヱヴ HoliIe, IČ : 275 11 448 

 

 

 

Zápis ze společného jednání Valné hromady, Zakladatelů, 
Správní rady a Programového výboru MAS Holicko  

ze dne 27.11.2018 v 15:00 hod. v zasedací síni MěÚ v Holicích 

 

Přítoﾏﾐi: viz Preseﾐčﾐí listiﾐa v příloze 

Počet čleﾐů Valﾐé hroﾏady 26, přítoﾏﾐýIh 18, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 8 

Počet )akladatelů ヱヲ, přítoﾏﾐýIh 10, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 2 

Počet čleﾐů Prograﾏového výHoru ヶ, přítoﾏﾐýIh 4, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 2 

Počet čleﾐů Správﾐí rady ヶ, přítoﾏﾐýIh 3, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 3 

 

Program: 

1. )ahájeﾐí setkáﾐí 
2. IﾐforﾏaIe o čiﾐﾐosti MAS HoliIko v roce 2018 

3. Plﾐěﾐí fiﾐaﾐčﾐího a iﾐdikátorového pláﾐu Strategie CLLD MAS HoliIko 

4. Výzvy MAS HoliIko v roIe ヲヰヱΓ 

5. AktualizaIe sﾏěrﾐiIe MAS pro iﾏpleﾏeﾐtaIi Strategie CLLD - 2019 

6. Návrh ﾐa zﾏěﾐu v rozpočtu MAS HoliIko pro rok ヲヰヱΒ 

7. Návrh a sIhváleﾐí výše partﾐerskýIh příspěvků ﾐa rok ヲヰヱΓ 

8. Návrh rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΓ 

9. Odvoláﾐí a jﾏeﾐováﾐí čleﾐů Správﾐí rady a Dozorčí rady oHeIﾐě prospěšﾐé společﾐosti 
10. Odvoláﾐí a jﾏeﾐováﾐí čleﾐů Prograﾏového výHoru, Koﾐtrolﾐího výHoru a VýHěrové koﾏise 

ﾏístﾐího partﾐerství 
11. Růzﾐé 

12. )ávěr 

 

1) Jedﾐáﾐí zahájila ředitelka MAS HoliIko Iﾐg. MiIhaela Kovářová. Z důvodu ﾐepřítoﾏﾐosti 
předsedy Správﾐí rady ふzﾏěﾐa starosty Města HoliIeぶ, ředitelka ﾐavrhla, že jedﾐáﾐí Hude vést saﾏa. 
VšiIhﾐi přítoﾏﾐí souhlasili. )apisovateleﾏ Hyla zvoleﾐa Iﾐg. MiIhaela Kovářová, ověřovateli zápisu Petr 

TupeI a Oﾐdřej Metelka.  

Ihﾐed v úvodu ředitelka iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé o toﾏ, že ﾏiﾐulý týdeﾐ oHdržela žádost o partﾐerství 
v MAS od TJ Sokol Horﾐí ŘediIe, proto ﾐavrhuje přidat ﾐový Hod prograﾏu: )ﾏěﾐa v partﾐerské 
základﾐě. 
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Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o přidáﾐí ﾐového Hodu ふ)ﾏěﾐa v partﾐerské základﾐěぶ do prograﾏu 
dﾐešﾐího jedﾐáﾐí: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヱ8, pro hlasovalo 18, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. Γ/ヲヰヱΒ: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje prograﾏ dﾐešﾐího jedﾐáﾐí v toﾏto zﾐěﾐí: 

1. )ahájeﾐí setkáﾐí 
2. )ﾏěﾐa v partﾐerské základﾐě 

3. IﾐforﾏaIe o čiﾐﾐosti MAS Holicko v roce 2018 

4. Plﾐěﾐí fiﾐaﾐčﾐího a iﾐdikátorového pláﾐu Strategie CLLD MAS HoliIko 

5. Výzvy MAS HoliIko v roIe ヲヰヱΓ 

6. AktualizaIe sﾏěrﾐiIe MAS pro iﾏpleﾏeﾐtaIi Strategie CLLD - 2019 

7. Návrh ﾐa zﾏěﾐu v rozpočtu MAS HoliIko pro rok ヲヰヱΒ 

8. Návrh a sIhváleﾐí výše partﾐerskýIh příspěvků ﾐa rok ヲヰヱΓ 

9. Návrh rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΓ 

10. Odvoláﾐí a jﾏeﾐováﾐí čleﾐů Správﾐí rady a Dozorčí rady oHeIﾐě prospěšﾐé společﾐosti 
11. Odvoláﾐí a jﾏeﾐováﾐí čleﾐů Prograﾏového výHoru, Koﾐtrolﾐího výHoru a VýHěrové koﾏise 

ﾏístﾐího partﾐerství 
12. Růzﾐé 

13. )ávěr 

 

 

2) Ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala partﾐery o toﾏ, že ﾏiﾐulý týdeﾐ oHdržela ヱ čleﾐskou 
přihlášku, a to od TJ Sokol Horﾐí ŘediIe. 

)ástupkyﾐě TJ Sokol Horﾐí ŘediIe )uzaﾐa Bolehovská ve stručﾐosti sezﾐáﾏila přítoﾏﾐé s čiﾐﾐostí 
spolku. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o přistoupeﾐí TJ Sokol Horﾐí ŘediIe za partﾐera MAS 

HoliIko: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヱ8, pro hlasovalo 18, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 10/2018: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje přistoupeﾐí TělovýIhovﾐé jedﾐoty Sokol Horﾐí 
ŘediIe, spolek za partﾐera MAS HoliIko, o.p.s. v zastoupeﾐí její předsedkyﾐě )uzaﾐy Bolehovské a 
pověřuje ředitelku MAS HoliIko podpiseﾏ Partﾐerské sﾏlouvy s TJ Sokol Horﾐí ŘediIe. 

 

Protože došlo ke zﾏěﾐě starosty ve ﾏěstě HoliIe  ふﾏísto Mgr. Ladislava EffeﾐHerka je ﾐovýﾏ starostou 
Mgr. Oﾐdřej VýHorﾐýぶ, Hylo ﾐavržeﾐo, aHy tohoto partﾐera zastupoval ﾐový starosta Mgr. Oﾐdřej 
VýHorﾐý 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 11/2018: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko Here ﾐa vědoﾏí, že partﾐera Město HoliIe Hude zastupovat 
starosta Mgr. Oﾐdřej VýHorﾐý. 

 

Od této Ihvíle počet čleﾐů Valﾐé hroﾏady ヲΑ, přítoﾏﾐýIh ヲヰ, ﾐepřítoﾏﾐi ふoﾏluveﾐiぶ 7 
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3) Ředitelka MAS Holicko informovala partnery o čiﾐﾐosti MAS Holicko v roce 2018 – výsledky 

výzev vyhlášeﾐýIh v letošﾐíﾏ roIe, čerpáﾐí alokaIe, apod. Poté předala slovo ﾏaﾐažerIe – 

koordiﾐátorIe MAP Iﾐg. Veﾐdula Maříkové, která přítoﾏﾐé sezﾐáﾏil s dosavadﾐíﾏ průHěheﾏ projektu 
MAP II. ふviz příloha zápisuぶ 

 

4) Poté  přítoﾏﾐé sezﾐáﾏila s průHěžﾐýﾏ plﾐěﾐíﾏ fiﾐaﾐčﾐího a iﾐdikátorového pláﾐu SCLLD ふtvoří 
přílohu zápisuぶ. Bohužel aﾐi u jedﾐoho prograﾏového ráﾏIe ﾐedojde v poloviﾐě oHdoHí ふﾏid-term) 

k plﾐěﾐí staﾐoveﾐýIh ﾏilﾐíků.  

U prograﾏového ráﾏIe PRV je zazávazkováﾐo ふčástky dotaIe ze žádostí o dotaIi odevzdaﾐýIh ﾐa S)IF 

do 31.10.2018ぶ ヴΑ,ヲΑ% alokaIe. Poviﾐﾐý ﾏilﾐík je 50%, tj. ﾐedoIhází k jeho plﾐěﾐí. Na druhou straﾐu v 
Α/ヲヰヱΒ vyšla ﾐová pravidla, kde je uvedeﾐo, že MAS ﾐeHudou saﾐkIioﾐováﾐy, pokud plﾐí alespoň ﾐa 
20%.    

U prograﾏového ráﾏIe IROP je zaalokováﾐo ふčástky dotaIe ze žádostí o proplaIeﾐí odevzdaﾐýIh ﾐa 
CRR do ンヱ.ヱヰ.ヲヰヱΒぶ ヶ,ヵン%. Poviﾐﾐý ﾏilﾐík je ヲΑ,ヱΑ%, tj. ﾐedoIhází k jeho plﾐěﾐí. Dle posledﾐíIh 
iﾐforﾏaIí z NSK, protože IROP plﾐí své ﾏilﾐíky za Ielý prograﾏ, a tudíž ﾏu ﾐehrozí saﾐkIe od EU, tak 
ﾐeHude saﾐkIioﾐovat MAS za ﾐeplﾐěﾐí.  

MAS HoliIko ﾏá poviﾐﾐost aktualizovat fiﾐaﾐčﾐí pláﾐ týkajíIí se prog. ráﾏIe IROP uvedeﾐého ve 
Strategii CLLD dle skutečﾐého plﾐěﾐí k ンヱ.ヱヰ.ヲヰヱΒ, a to ﾐejpozději do ンヱ.ヱ.ヲヰヱΓ. )ﾏěﾐa fiﾐaﾐčﾐího 
pláﾐu pro prog. ráﾏeI PRV se ﾏá provést až po ﾏid-terﾏ evaluaIi strategie CLLD. Proto ředitelka 
přítoﾏﾐé čleﾐy s ﾐávrheﾏ aktualizaIe tohoto fiﾐaﾐčﾐího pláﾐu: 

 Rok ヲヰヱΒ a předIházejíIí – skutečﾐé částky uvedeﾐé v žádosteIh o platHu ふŽoPぶ do koﾐIe 
10/2018. 

 Rok 2019 – pláﾐovaﾐé částky uvedeﾐé v žádosteIh o podporu, které pláﾐují ŽoP do koﾐIe 
10/2019.  

 Rok 2020 – převod ﾐevyčerpaﾐýIh částek z let ヲヰヱΒ a ヲヰヱΓ + původﾐí odhad uvedeﾐý v SCLLD. 

 Ostatﾐí roky – původﾐí odhad částek dle výše vypisovaﾐýIh výzev ふŽoP do koﾐIe říjﾐa daﾐého 
roku). 

PodroHﾐěji viz příloha. 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí aktualizaIe fiﾐaﾐčﾐího pláﾐu Strategie CLLD týkajíIí se prog. 
ráﾏIe IROP: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS 20, pro hlasovalo 20, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 12/2018: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje aktualizaIi fiﾐaﾐčního plánu Strategie CLLD MAS 

HoliIko týkajíIí se Prograﾏového rámce IROP s uvedeﾐíﾏ skutečﾐýIh částek z podaﾐýIh Žádostí o 
platHu koﾐečﾐýIh žadatelů do koﾐIe ヱヰ/ヲヰ18.  

Valﾐá hroﾏada pověřuje VedouIí praIovﾐiIi pro realizaIi SCLLD podáﾐíﾏ Žádosti o zﾏěﾐu do 
ンヱ.ヱ.ヲヰヱΓ, týkajíIí se ﾐápravy fiﾐaﾐčﾐího pláﾐu a pláﾐu plﾐěﾐí iﾐdikátorů SCLLD dle skutečﾐého 
plﾐěﾐí koﾐečﾐýIh žadatelů v roce 2018. 

 

5) Poté ředitelka sezﾐáﾏila přítoﾏﾐé s aktualizaIí Pláﾐu výzev MAS HoliIko ヲヰヱヶ - ヲヰヲン ふtvoří 
přílohu zápisuぶ, kde Hyly upraveﾐy fiﾐaﾐčﾐí alokaIe ふpřevod ﾐevyčerpaﾐýIh fiﾐaﾐčﾐíIh prostředků 
z výzev z roku ヲヰヱΒぶ a přidáﾐa ﾐěkterá opatřeﾐí do pláﾐovaﾐé výzvy č.4–PRV ふﾐa základě koﾐzultaIe 
připravovaﾐýIh projektů v úzeﾏíぶ. 



Stráﾐka 4 z 8 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí aktualizovaﾐého Pláﾐu výzev MAS HoliIko ヲヰヱヶ - 2023: 

přítoﾏﾐí čleﾐové Prograﾏového výHoru ヴ, pro hlasovalo ヴ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel 0. 

Usﾐeseﾐí Prograﾏového výHoru č. 10/2018: 

Prograﾏový výHor MAS HoliIko sIhvaluje aktualizaIi Pláﾐu výzev MAS HoliIko ヲヰヱヶ - 2023. 

 

Dále ředitelka předﾐesla ﾐavržeﾐé zﾐěﾐí výzvy č. ヴ – PRV – vyhlášeﾐé FiIhe, alokaIe a terﾏíﾐy: 

Vyhlášeﾐé FiIhe Fiﾐaﾐčﾐí alokace 

2 – Podpora potraviﾐářskýIh podﾐiků 501.850,- Kč 

3 – Podpora ﾏalýIh podﾐiků 3.500.000,- Kč 

4 – OIhraﾐa lesﾐíIh porostů 536.610,- Kč 

5 – )přístupﾐěﾐí lesa ﾐávštěvﾐíkůﾏ 304.395,- Kč 

 4.842.855,- Kč 

 

 Vyhlášeﾐí výzvy: 8. 1. 2019 ふpřípadﾐě další ﾐejHližší terﾏíﾐ, který sIhválí S)IFぶ 
 Příjeﾏ žádostí o dotaIi: 8. 1. 2019 – 14. 3. 2019 

 Pláﾐovaﾐý terﾏíﾐ registraIe projektů ﾐa RO S)IF: 18. 6. 2019 – teﾐto terﾏíﾐ ještě ﾏůže S)IF 
posuﾐout až o ヲヰ praIovﾐíIh dﾐů 

PodroHﾐější terﾏíﾐy výzvy tvoří přílohu zápisu.  

V případě ﾐevyčerpáﾐí alokaIe pro daﾐou FiIhi, rozhodﾐe Prograﾏový výHor o převodu těIhto 
fiﾐaﾐčﾐíIh prostředků ﾐa ostatﾐí vyhlášeﾐé FiIhe s ﾐedostatkeﾏ fiﾐaﾐčﾐíIh prostředků, tak aHy došlo 
k uspokojeﾐí Io ﾐejvíIe koﾐečﾐýIh žadatelů. 

V případě ﾐevyčerpáﾐí alokaIe ﾐa 4. výzvu dojde k převodu fiﾐaﾐčﾐíIh prostředků ﾐa ﾐejHližší další 
výzvu prograﾏového ráﾏIe PRV řešíIí daﾐou FiIhi. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí výzvy MAS HoliIko č. ヴ – PRV: přítoﾏﾐí čleﾐové 
Prograﾏového výHoru ヴ, pro hlasovalo ヴ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Prograﾏového výHoru č. 11/2018: 

Prograﾏový výHor MAS HoliIko sIhvaluje vyhlášeﾐí výzvy MAS HoliIko č. ヴ – PRV v terﾏíﾐu Β.ヱ. – 

ヱヴ.ン.ヲヰヱΓ ふpřípadﾐě další ﾐejHližší terﾏíﾐ, který sIhválí S)IFぶ s fiﾐaﾐčﾐí alokaIí ヴ.Βヴヲ.Βヵヵ,- Kč. 

 

6) Dále Hyli přítoﾏﾐí partﾐeři sezﾐáﾏeﾐi s aktualizaIí iﾐterﾐíIh sﾏěrﾐiI včetﾐě aktualizace 

prefereﾐčﾐíIh kritérií prograﾏového ráﾏIe PRV.  

PRV ふsﾏěrﾐiIe č. ヱ/ヲヰヱ8) – S)IF ﾐekoﾐtroluje zﾐěﾐí iﾐterﾐí sﾏěrﾐiIe. Byly zapraIováﾐy pouze zﾏěﾐy 
vyplývajíIí z aktualizace Pravidel PRV pro rok 2019. 

Prefereﾐčﾐí kritéria jsou již sIhváleﾐa S)IF. )ﾏěﾐy spočívají ve sﾐížeﾐí Hodů za vytvořeﾐí praIovﾐího 
ﾏísta ふMAS již plﾐí poviﾐﾐý iﾐdikátorぶ a rozpuštěﾐí těIhto volﾐýIh Hodů do ostatﾐíIh prefereﾐčﾐíIh 
kritérií. 

IROP ふsﾏěrﾐiIe č. ヲ/ヲヰヱ8) – Vyšla ﾐová ﾏetodika, kde je dáﾐa ﾐová poviﾐﾐá struktura iﾐterﾐíIh 
postupů pro IROP. MMR již zﾐěﾐí iﾐterﾐí sﾏěrﾐiIe sIhválilo. 
Prefereﾐčﾐí kritéria ﾐejsou přílohou sﾏěrﾐiIe, ale jsou přílohou výzvy. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí iﾐterﾐíIh sﾏěrﾐiI CLLD č. ヱ/ヲヰヱ8 a 2/2018 

včetﾐě aktualizaIe hodﾐotíIíIh PRV: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヲヰ, pro hlasovalo ヲヰ, proti hlasovalo ヰ, 
hlasováﾐí se zdržel ヰ. 
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Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 13/2018: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje iﾐterﾐí sﾏěrﾐiIe CLLD č. ヱ/ヲヰヱΒ a ヲ/ヲヰヱΒ včetﾐě 
aktualizaIe hodﾐotíIíIh kritérií. 

 

7) Ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé, že si dovolila ﾐavrhﾐout zﾏěﾐu rozpočtu MAS 
Holicko na rok 2018 č.ヲ ふtvoří přílohu zápisuぶ. Důvodeﾏ je úspora ve výdajíIh v ráﾏIi dotaIe POV PK a 

vyﾏyšleﾐí ﾐové aktivity – tvorHa Iykloﾏapy, která Hude hrazeﾐa jak z úspor dotaIe POV PK, tak i z ﾐové 
dotace z rozpočtu Města HoliIe ふヴヰ tis. Kčぶ. Dále došlo k úspoře v ráﾏIi osoHﾐíIh ﾐákladů – ﾐová 
ﾏaﾐažerka SCLLD Hyla přijata pouze ﾐa ヰ,ヶ úvazku ふpůvodﾐě pláﾐováﾐo ヰ,Β úvazkuぶ 

ProHěhla diskuse ohledﾐě výdajů ﾐa tisk Iykloﾏapy. Padl ﾐávrh, aHy se ředitelka MAS HoliIko dotázala 
podﾐikatelskýIh suHjektů, které jsou v ﾏapě zveřejﾐěﾐy, zda Hy ﾐeIhtěly fiﾐaﾐčﾐě přispět ﾐa tisk ﾏapy 
a tíﾏ i ﾐa propagaIi své čiﾐﾐosti. 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí zﾏěﾐy rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok 2ヰヱΒ č. ヲ: přítoﾏﾐí 
čleﾐové Správﾐí rady ヴ, pro hlasovalo ヴ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usneseﾐí Správﾐí rady č. Β/2018: 

Správﾐí rada MAS HoliIko sIhvaluje předložeﾐou zﾏěﾐu rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΒ č. ヲ 
ふIelkové příjﾏy ヲ 353 012 Kč, Ielkové výdaje ヲ ヲヵヴ ヶヲヴ Kč, tzﾐ. kladﾐý hospodářský výsledek + ΓΒ 
ンΒΒ Kčぶ. 

 

8) Ředitelka MAS předﾐesla ﾐávrh ﾐa partﾐerské příspěvky pro rok ヲヰヱΓ, které jsou ve stejﾐé výši 
jako v tomto roce. V případě oHIí se Hude vyHírat ヱヰ Kč/oHčaﾐa ふoHeI Horﾐí ŘediIe si odsouhlasila 

pouze ヵ Kč/oHčaﾐaぶ. V případě podﾐikatelského sektoru to Hude čiﾐit ヲ.ヰヰヰ Kč/rok a v případě 
ﾐeziskového sektoru ヲヰヰ Kč/rok. 

V ráﾏIi diskuse zástupIe HorﾐíIh ŘediI uvedl, že oHeI již Hude platit ヱヰ Kč/oHyvatele stejﾐě jako 
ostatﾐí. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o výši partﾐerskýIh příspěvků ﾐa rok ヲヰヱΓ: přítoﾏﾐí 
partﾐeři MAS ヲヰ, pro hlasovalo ヲヰ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. 14/2018: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje partﾐerské příspěvky ﾐa rok ヲヰヱ9 v ﾐásledujíIí výši: 

 Veřejﾐý sektor: 
- DoHrovolﾐý svazek oHIí HoliIka – 175.480 Kč/rok, 
- OHIe, jež jsou čleﾐy DoHrovolﾐého svazku oHIí HoliIka – ヰ Kč/rok ふuhradí příspěvek 

v ráﾏIi DoHrovolﾐého svazku oHIí HoliIkaぶ, 
- OHIe, jež ﾐejsou čleﾐy DoHrovolﾐého svazku oHIí HoliIka – ヱヰ Kč/oHčaﾐa, 
- Příspěvkové orgaﾐizaIe – ヲヰヰ Kč/rok, 

 Podﾐikatelský sektor ふpodﾐikajíIí PO a FOぶ – ヲ.ヰヰヰ Kč/rok, 
 Neziskový sektor ふﾐestátﾐí ﾐeziskové orgaﾐizaIe, ﾐepodﾐikajíIí FOぶ – ヲヰヰ Kč/rok. 

 

9) Ředitelka MAS HoliIko předﾐesla ﾐávrh rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΓ ふtvoří přílohu 
zápisuぶ. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí předložeﾐého ráﾏIe rozpočtu MAS HoliIko, 
o.p.s. na rok 2019: přítoﾏﾐí čleﾐové Správﾐí rady 3, pro hlasovalo 3, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se 
zdržel ヰ. 
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Usneseﾐí Správﾐí rady č. Γ/2018: 

Správﾐí rada sIhvaluje předložeﾐý ráﾏeI rozpočtu MAS HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΓ ふIelkové příjﾏy ン 437 

ヶヱヱ Kč, Ielkové výdaje ン ンヵΑ ΑヶΑ Kč., hosp. výsledek + ΑΓ Βヴヴ Kčぶ. 

 

Poté se přistoupilo k hlasováﾐí o sIhváleﾐí předložeﾐého ráﾏIe rozpočtu orgaﾐizačﾐí složky MAS 
HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΓ: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヲヰ, pro hlasovalo ヲヰ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel 
0. 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. ヱ5/2018: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko sIhvaluje předložeﾐý ráﾏeI rozpočtu orgaﾐizačﾐí složky MAS 
HoliIko ﾐa rok ヲヰヱΓ ふIelkové příjﾏy ヱ ンンヶ ンヴヱ Kč, Ielkové výdaje ヱ ヲヱヰ ヲヵΓ Kč., hosp. výsledek + ヱヲヶ 
ヰΒヲ Kčぶ.  

 

10) Ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé, že ヲ čleﾐůﾏ Správﾐí rady MAS HoliIko, o.p.s. 
uplyﾐulo tříleté fuﾐkčﾐí oHdoHí. Koﾐkrétﾐě se jedﾐá o ﾐásledujíIí čleﾐy s platﾐostí ﾏaﾐdátu ン. ヱヲ. ヲヰヱヵ 
– 2. 12. 2018: 

 Mgr. Ladislav EffeﾐHerk ふﾏěsto HoliIeぶ, 
 Iﾐg. Josef Kušička ふČeský hudeHﾐí táHor ﾏládeže o.p.s.ぶ. 

Ředitelka MAS opět ﾐavrhuje Iﾐg. Josefa Kušičku pro jeho dosavadﾐí příkladﾐou práIi pro MAS HoliIko 
a ﾐově ﾐavrhuje ﾐového starostu ﾏěsta HoliIe Mgr. Oﾐdřeje VýHorﾐého. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o zﾐovuzvoleﾐí Iﾐg. Josefa Kušičky čleﾐeﾏ Správﾐí rady MAS 
Holicko, o.p.s.: přítoﾏﾐí )akladatelé 10, pro hlasovalo 10, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí )akladatelů č. ヱ/ヲヰヱΒ: 

)akladatelé MAS HoliIko zﾐovuzvolili Iﾐg. Josefa Kušičku čleﾐeﾏ Správﾐí rady MAS HoliIko, o.p.s. 
s ﾏaﾐdáteﾏ ﾐa oHdoHí ヲΒ.ヱヱ.ヲヰヱΒ  – 27. 11. 2021. 

 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o zvoleﾐí Mgr. Oﾐdřeje VýHorﾐého předsedou Správﾐí rady 
MAS HoliIko, o.p.s. ふﾏísto Ladislava EffeﾐHerkaぶ: přítoﾏﾐí )akladatelé 10, pro hlasovalo 9, proti 

hlasovalo 0, hlasováﾐí se zdržel 1. 

Usneseﾐí )akladatelů č. ヲ/2018: 

)akladatelé MAS HoliIko zvolili Mgr. Oﾐdřeje VýHorﾐého předsedou Správﾐí rady MAS HoliIko, 
o.p.s. ふﾏísto Mgr. Ladislava EffeﾐHerkaぶ s ﾏaﾐdáteﾏ ﾐa oHdoHí ヲΒ.ヱヱ.ヲヰヱΒ  – 27. 11. 2021. 

 

11) Ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé, že ヲ čleﾐůﾏ Prograﾏového výHoru MAS HoliIko 
uplyﾐulo tříleté fuﾐkčﾐí oHdoHí. Koﾐkrétﾐě se jedﾐá o ﾐásledujíIí čleﾐy s platﾐostí ﾏaﾐdátu ン. ヱヲ. ヲヰヱヵ 
– 2. 12. 2018: 

 Český hudeHﾐí táHor ﾏládeže o.p.s. ふzástupIe: Iﾐg. Josef Kušičkaぶ, 
 Iﾐg. Dariﾐa Götzlová ふzástupIe: Iﾐg. Dariﾐa Götzlováぶ. 

Ředitelka MAS opět ﾐavrhuje Josefa Kušičku a Dariﾐu Götzlovou pro jejiIh dosavadﾐí příkladﾐou práIi 
pro MAS Holicko. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o zﾐovuzvoleﾐí Českého hudeHﾐího táHora ﾏládeže o.p.s. 
ふzástupIe: Ing. Josef Kušička) a Iﾐg. Dariﾐy Götzlové čleﾐy Prograﾏového výHoru MAS HoliIko: přítoﾏﾐí 
partﾐeři MAS ヲヰ, pro hlasovalo ヲヰ, proti hlasovalo ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 
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Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. ヱ6/2018: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko zﾐovuzvolila Český hudeHﾐí táHor ﾏládeže o.p.s. ふzástupIe: 
Iﾐg. Josef Kušičkaぶ a Iﾐg. Dariﾐu Götzlovou čleﾐy Prograﾏového výHoru MAS HoliIko s ﾏaﾐdáteﾏ ﾐa 
oHdoHí ヲΒ.ヱヱ.ヲヰヱΒ  – 27. 11. 2021. 

 

Dále ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé, že také ヱ čleﾐovi Koﾐtrolﾐího výHoru MAS uplyﾐulo 
tříleté fuﾐkčﾐí oHdoHí. Koﾐkrétﾐě se jedﾐá o ﾐásledujíIího čleﾐa s platﾐostí ﾏaﾐdátu 3. 12. 2015 – 2. 

12. 2018: 

 Obec Jaroslav ふzástupIe: Leﾐka Bezdíčková). 

Ředitelka MAS opět ﾐavrhuje Leﾐku Bezdíčkovou pro její dosavadﾐí příkladﾐou práIi pro MAS HoliIko. 

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o zvoleﾐí Obec Jaroslav (zástupIe: Leﾐka Bezdíčková) 

čleﾐeﾏ Koﾐtrolﾐího výHoru MAS HoliIko: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS 20, pro hlasovalo 19, proti hlasovalo 

ヰ, hlasováﾐí se zdržel 1. 

Usneseﾐí Valﾐé hroﾏady č. ヱ7/2018: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko zﾐovuzvolila oHeI Jaroslav ふzástupIe: Leﾐka Bezdíčkováぶ 
čleﾐeﾏ Koﾐtrolﾐího výHoru MAS HoliIko s ﾏaﾐdáteﾏ ﾐa oHdoHí 28.11.2018  – 27. 11. 2021. 

 

Dále ředitelka MAS HoliIko iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé, že také všeﾏ čleﾐůﾏ VýHěrové koﾏise uplyﾐulo 
ročﾐí fuﾐkčﾐí oHdoHí ふンヰ. ヱヱ. ヲヰヱ7 – 29. 11. 2018).  

 DoHrovolﾐý svazek oHIí HoliIka ふzástupIe: Miloš Vlasák) – zájﾏová skupiﾐa: Místﾐí saﾏospráva 
a svazky oHIí, 

 Milan Shejbal ふzaﾏěstﾐaﾐeI StaveHﾐího úřadu) – zájﾏová skupiﾐa: Místﾐí saﾏospráva a svazky 
oHIí, 

 TěloIvičﾐá jedﾐota SOKOL HoliIe ふzástupIe: Lukáš Horský) – zájﾏová skupiﾐa: Volﾐočasové 
aktivity a spolkový život, 

 Základﾐí uﾏěleIká škola Karla Malicha (Mgr. art. Fraﾐtišek MaIhač) – zájﾏová skupiﾐa: 
Vzděláváﾐí, soIiálﾐí a zdravotﾐiIké služHy, 

 Toﾏáš Fliger ふzástupIe: Toﾏáš Fligerぶ – zájﾏová skupiﾐa: Podﾐikáﾐí v ostatﾐíIh oHlasteIh, 

 MiIhal Kurka ふzástupIe: MiIhal Kurkaぶ – zájﾏová skupiﾐa: Životﾐí prostředí. 

Ředitelka ﾐavrhuje jejiIh zﾐovuzvoleﾐí, protože je to jediﾐý orgáﾐ, který ﾏá ヱヰヰ% účast ﾐa všeIh 
jedﾐáﾐíIh.  

Po krátké diskusi se přistoupilo k hlasováﾐí o znovuzvoleﾐí DoHrovolﾐého svazku oHIí HoliIka 

ふzástupIe: Miloš Vlasák), Milana Shejbala, TěloIvičﾐé jedﾐoty SOKOL HoliIe ふzástupIe: Lukáš Horskýぶ, 
)ákladﾐí uﾏěleIké školy Karla MaliIha ふzástupIe: Mgr. art Fraﾐtišek MaIhačぶ, Toﾏáše Fligera a Michala 

Kurky čleﾐy VýHěrové koﾏise MAS HoliIko: přítoﾏﾐí partﾐeři MAS ヲヰ, pro hlasovalo 20, proti hlasovalo 

ヰ, hlasováﾐí se zdržel ヰ. 

Usﾐeseﾐí Valﾐé hroﾏady č. ヱ8/2017: 

Valﾐá hroﾏada partﾐerů MAS HoliIko zﾐovuzvolila DoHrovolﾐý svazek oHIí HoliIka ふzástupIe: Miloš 
Vlasákぶ, Milaﾐa ShejHala, TěloIvičﾐou jedﾐotu SOKOL HoliIe ふzástupIe: Lukáš Horskýぶ, )ákladﾐí 
uﾏěleIkou školu Karla MaliIha ふzástupIe: Mgr. art Fraﾐtišek MaIhačぶ, Toﾏáše Fligera a Michala 

Kurku čleﾐy VýHěrové koﾏise MAS HoliIko s ﾏaﾐdáteﾏ ﾐa oHdoHí ヲΒ.ヱヱ.ヲヰヱΒ  – 27. 11. 2019. 
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12) V ráﾏIi Hodu růzﾐé se ředitelka dotázala, zda Hy Hylo ﾏožﾐé ﾐa příští jedﾐáﾐí valﾐé hroﾏady 
připravit aktualizaIi staﾐov. Ta Hy spočívala pouze v přidáﾐí ﾏožﾐého hlasováﾐí per-rollaﾏ. Důvodeﾏ 
je to, že do iﾐterﾐí sﾏěrﾐiIe týkajíIí se adﾏiﾐistraIe projektů v prograﾏovéﾏ ráﾏIi IROP jsﾏe Hyli 
ﾐuIeﾐi přidat terﾏíﾐy, do kdy ﾏusí sﾏěrﾐiIi, výzvu, koﾐtrolﾐí listy, apod. sIhválit valﾐá hroﾏada MAS 
od sIhváleﾐí daﾐého dokuﾏeﾐtu řídíIíﾏ orgáﾐeﾏ IROP. Hlasováﾐí per-rollaﾏ Hy se používalo pouze 
pro tyto účely, veškeré důležité rozhodováﾐí Hy proHíhalo ﾐa klasiIky. Přítoﾏﾐí souhlasili. 

Dále ředitelka MAS iﾐforﾏovala přítoﾏﾐé starosty, že MMR vyhlásilo ﾐárodﾐí dotaIi ﾐa podporu 
rozvoje regioﾐů: alokaIe IIa Γヰヰ ﾏil. Kč, výše dotaIe Αヰ%, zaﾏěřeﾐo ﾐa ﾏístﾐí koﾏuﾐikaIe, hřiště, 
těloIvičﾐy, Hudovy škol, sakrálﾐí stavHy, apod. V případě zájﾏu ﾏaﾐažerky MAS zajistí jak víIe 
iﾐforﾏaIí, tak i zpraIováﾐí žádosti o dotaIi. 

 

13) )ávěreﾏ ředitelka MAS Holicko Iﾐg. MiIhaela Kovářová poděkovala přítoﾏﾐýﾏ partﾐerůﾏ 
MAS Holicko za účast. 

 

Jedﾐáﾐí skoﾐčilo v 16:30 hodin. 

 

Zapsala:   

 

 

 

 

  

Iﾐg. MiIhaela Kovářová   

 

 

 

  

Ověřovatelé zápisu:   

 

 

 

 

  

Petr Tupec  Iﾐg. Oﾐdřej Metelka 

 


